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JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai 
Bizottsága 2015. március 18. napján 15 órakor a Városházán megtartott nyílt üléséről. 
 
Jelen vannak: 
Sólyomvári Béla bizottsági elnök 
Dr. Csath Magdolna bizottság tagja 
Farkas-Gáspár Mónika  bizottság tagja 
Koleszár Kázmér bizottság tagja (5. napirendi ponttól) 
Lóth Gyula bizottság tagja  
 
Tarjáni István polgármester 
Szakadáti László alpolgármester 
Varga László alpolgármester 
Czuczor Orsolya pénzügyi osztály vezetője 
Benedek Marianne adóosztály vezetője 
dr. Kovács András  jegyző 
dr. Szabó Ferenc aljegyző 
dr. Locsmándi Zsófia jogi-szervezési referens, jegyzőkönyvvezető 
 

Sólyomvári Béla: Köszöntötte a jelenlevőket, megállapította, hogy a bizottság 4 jelenlévő taggal 
határozatképes és az ülést megnyitotta. Felkérte Farkas-Gáspár Mónikát a jegyzőkönyv 
hitelesítésére, aki a hitelesítést vállalta. Farkas-Gáspár Mónika kérésére, javasolta utolsó napirendi 
pontként felvenni az Egyebek napirendi pontot. Majd feltette szavazásra a módosított napirendet. 

Szavazás: 

A bizottság 4 igen szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) elfogadta a módosított 
napirendet. 

Napirend 

1) Tájékoztató Biatorbágy Város Önkormányzatának aktuális pénzügyi helyzetéről 

2) Az ivóvíz szolgáltatásra, szennyvízelvezetésre, szennyvízkezelésre vonatkozó kérdésekről  

3) A természeti értékek helyi védelméről szóló 5/2006. (05.25.) Ör. sz. rendelet módosításáról  

4) Biatorbágy Város Önkormányzata 2015. évi közbeszerzési tervéről és közbeszerzési 
szabályzatának módosításáról 

5) A közterületek használatáról szóló 9/2007. (05.03.) önkormányzati valamint a reklámhordozók 
elhelyezésének szabályairól szóló 10/2007. (05.03.) önkormányzati rendeletek 
felülvizsgálatáról 

6) A bírsági ülnökök megválasztásáról  

7) A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság beszámolója 2014. évi munkájáról 

8) Biatorbágy, 04/26, 04/27, 04/28, 04/29 és 04/30 hrsz.-ú ingatlanokkal kapcsolatos adásvételi 
előszerződésről  

9) A Biai és Torbágyi Katolikus Egyházak 2015. évi támogatási kérelmével összefüggő 
kérdésekről  

10) A Magyar Szkander Szövetség kérelméről 
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11) A Budakörnyéki Önkormányzati Társulás társulási megállapodásának módosításáról 

12) Egyebek 

Sólyomvári Béla: A napirendek tárgyalása előtt megadja a szót Lóth Gyulának. 

Lóth Gyula: Későn kapták meg a gépjárműadó fizetésre vonatkozó felhívást, csekkeket, 
teljesíthetetlen volt a befizetési határidő, mit lehet tenni ez ügyben? 

Benedek Marianne: A legutóbbi bizottsági ülésen is említette a jegyző úr, hogy jogszabályváltozás 
miatt megváltozott az egyenlegkiküldés, eddig kiszervezésre került. Január 1-től módosult a 
jogszabály, az utolsó pillanatban kellett ezt megoldaniuk, a gépet is az utolsó pillanatban kapták meg, 
a postára végül határidőben adták ki az értesítőket, a tapasztalatok szerint a posta sokszor egy hétig 
sem küldi ki a leveleket, ott is csúszás volt a banki kifizetések miatt. Az ügyfeleknek, akik ez ügyben 
telefonáltak azt tanácsolták, hogy hivatalosan is jelezzék, hogy nem kapták meg határidőben az 
értesítést, ez esetben kitolják a fizetési határidejüket, hogy pótlékmentesen be tudják fizetni az adót. 

1) Tájékoztató Biatorbágy Város Önkormányzatának aktuális pénzügyi helyzetéről 

Czuczor Orsolya: Az önkormányzat és intézményei forint bankszámláin szabadon felhasználható 
egyenleg (a folyószámla hitelkeret nélkül) 2015. március 18-án 602,304 millió forint, 2015. március 17-
ig beérkezett, feldolgozott, lejárt fizetési határidejű szállítói tartozás 11,398 millió forint, melynek 
kiegyenlítése folyamatban van. Elkülönített pénzeszközök bankszámláinak egyenlege: 45,132 millió 
Ft. Rövid lejáratú betétek állománya 300 millió forint. A múlt hónapban elfogadásra került a 
költségvetés, ami három kiemelt beruházást tartalmaz, mindhárom beruházás fizetési határideje a 
harmadik negyedév előtt esedékes, és tekintettel arra, hogy az adóbevételek jelentős része 
szeptember hónapban realizálódik, szigorú gazdálkodást igényel, hogy a költségvetést végre tudják 
hajtani. A tájékoztató tartalmazza a nagyobb beruházásokat, amelyeket muszáj elvégezni még az első 
félévben, illetve szeptember 1-e előtt. Vannak továbbá olyan áthúzódó beruházások, amelyeket 
muszáj kifizetni, és vannak a városnak folyamatos működési költségei is, erre az intézményvezetők 
figyelmét is felhívták, és kérték, hogy a fejlesztéseiket szeptember hónapra ütemezzék.  

Benedek Marianne: A tájékoztató tartalmazza a múlt évi ugyanezen időpontra vonatkozó adatokat is, 
amiből látszik, hogy megközelítőleg ugyanaz a teljesítés. Ma reggel készítette el a teljesítést. Ez már 
nem igaz, mivel azóta is folyt be pénz, a mozgás folyamatos. Az eddigi évek tapasztalatai alapján az 
első féléves adók március végéig folynak be. A telekadót érintően volt egy-két nagyobb telek, ami 
tulajdonost cserélt, ezekben az esetekben a telekadó esedékessége nem március 15-e, hanem a 
jogerőre emelkedést követő 15 nap, tehát a telekadóban is várható befizetés. A gépjármű és 
telekadóban a csekkes forgalmak miatt van pár nap átfutás, ami alatt befolynak ezek a pénzek. A 
2014-es beszámolóban is jelezte, hogy az évet a helyi iparűzési adóban jelentős összegű túlfizetéssel 
zárták, ebből 55 millió forint került elszámolásra a márciusi előlegekre, továbbá a naptári évektől eltérő 
üzleti évesek esetében is a túlfizetésekből kerül elszámolásra az aktuális adófizetés, befizetés. 

Sólyomvári Béla: A tavalyi évben volt egy nagyobb visszafizetés 100 millió forint körüli, idén is 
várható ilyesmi? 

Benedek Marianne: 2014. adóévről május 31-éig nyújtják be a szervezetek a bevallásukat, az 
elszámolás utána, a nyári hónapokban történik, előre ezt nem látják. 

Sólyomvári Béla: További hozzászólás nem volt a vitát lezárta és megköszönte a tájékoztatót. 

2) Az ivóvíz szolgáltatásra, szennyvízelvezetésre, szennyvízkezelésre vonatkozó kérdésekről  

dr. Szabó Ferenc: Az előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolnak. Az előterjesztés 
mellékletét képező rendelet tervezettel kapcsolatban hosszas egyeztetések történtek, ennek ellenére 
sem adta meg a Fűvárosi Vízművek Zrt (Vízművek) a legfontosabb információt, hogy mennyi lenne a 
szippantás díja, ez a rendelet kulcsa. Egyébként ez Biatorbágyon néhány ingatlant, jelenleg 6 
ingatlant érint. Mindemellett a lakosoknak ezután is lehetősége lesz más szolgáltatótól igénybe venni 
ezt a szolgáltatást, attól függően, hogy ki mennyiért vállalja. Gyakorlatilag, ha a Vízművek a piaci ár 
feletti díjat állapít meg, a rendelet jelentőségét veszti, mert a lakosok az olcsóbb díjakat meghatározó 
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szolgáltatókat fogják igénybe venni. A rendelet megalkotása azért kötelező, mert ez egy kötelező 
közszolgáltatás, tehát ezt az önkormányzatnak kötelessége biztosítani. Tekintettel arra, hogy a díj 
még nem ismert, első olvasatban kéri a rendelet tervezet tárgyalását.  

Szakadáti László: Nem kedvező hír, hogy a lakosok szabadon dönthetnek. Egy-két év múlva nagyon 
sok, nagyjából 1500 ember lesz, aki bekacsolódik ebbe a rendszerbe. Ez a már elfogadott 
településfejlesztési koncepció, a településszerkezeti terv és a helyi építési szabályzat témaköre. 
Mindenféleképpen szükséges megállapodni egy szervezettel, amely ezt a szolgáltatást ellátja a 
településen, hogy pl. az ingatlanok tulajdonosváltozásainál az új tulajdonos, vagy lakóház építésnél a 
tulajdonos tudja kitől igénybe venni ezt a szolgáltatást. A település számára a Vízművek lenne a 
legjobb megoldás, hisz övé a szennyvíztelep, tehát ez a cég tudná a leghatékonyabban ellátni ezt a 
szolgáltatást. Más szolgáltatók meg elképzelhető, hogy bár elszállítják a szennyvizet, de majd 
kieresztik a csatornarendszerbe, így a város ezt az olcsóbb szolgáltatást meg fogja fizetni 
máshogyan. Tehát a piaci verseny megteremtése nem lenne a település számára kedvező. A 
Vízművekkel folytatott tárgyalások során nyomatékosítsák, hogy nem pár, hanem a jövőt tekintve 
1500 ingatlanról lesz szó, és erre tekintettel is határozza meg a díjat.  

Dr. Csath Magdolna: A fejlesztéssel kapcsolatban kérdése, hogy annak a megfizetését a 
lakóingatlan alapterülete szerint határozzák meg, és minél nagyobb annál drágább, mi határozta ezt 
meg, jogszabály vagy más? 

dr. Szabó Ferenc: Bízik benne, hogy a Vízművek kedvező árat fog megadni, hisz érdeke, hogy a 
szennyvíz szennyvíztisztítóba kerüljön. Tapasztalatai szerint attól függetlenül, hogy egy településen 
az önkormányzat megállapodik egy szolgáltatóval, nem tűnik el a többi szolgáltató, és a lakos azt 
fogja választani, amelyik a legolcsóbb. Ez nem jelenti azt, hogy a szennyvizet kivezetik a környezetbe, 
hisz minden szippantós cégnek igazolnia kell, hogy a szennyvizet szennyvíz lerakóba fogja elhelyezni. 
Dr. Csath Magdolna kérdésére, jogszabály határozza meg a számítás alapját.  

Sólyomvári Béla: További hozzászólás nem volt, a vitát lezárta és a határozati javaslatot tette fel 
szavazásra:  

Szavazás:  

A bizottság 4 igen szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi határozatot hozta:  

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

27/2015. (III.18.) határozata 

az ivóvíz szolgáltatásra, szennyvízelvezetésre, szennyvízkezelésre vonatkozó kérdésekről 

A Pénzügyi Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta az ivóvíz szolgáltatásra, 
szennyvízelvezetésre, szennyvízkezelésre vonatkozó kérdésekről szóló előterjesztést és az alábbiak 
szerint javasolja elfogadásra a határozati javaslatot: 

Biatorbágy Város Képviselő-testülete: 

1. megtárgyalta az ivóvíz szolgáltatásra, szennyvízelvezetésre, szennyvízkezelésre vonatkozó 
kérdésekről szóló előterjesztést, 

2. felkéri a Fővárosi Vízművek Zrt.-t, hogy 2014. évben, az Önkormányzat javára beszedett 
816.000 Ft összegű víziközmű-fejlesztési hozzájárulást és az 1.008.000 Ft összegű 
csatorna-fejlesztési hozzájárulást az Önkormányzat részére, a szennyvíztisztító telep 
intenzifikálásának céljára adja át,  

3. hozzájárul ahhoz, hogy a Fővárosi Vízművek Zrt., a víziközmű fejlesztési hozzájárulás 
meghatározásának alapelveit, szempontjait és díjak elemeit, valamint a víziközmű fejlesztési 
hozzájárulás alkalmazásának részletes szabályait megállapító hatósági előírások 
megjelenéséig az egyes lakásméretekre vonatkozóan a vízigény meghatározására az alábbi 
számítás módszert alkalmazza: 

- 59m² nagyságú alapterületig 0,3m³/nap 
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- 60m² és 99m² közötti alapterület esetén 0,45m³/nap 
- 100m²-t meghaladó alapterületnél 0,6 m³/nap 

Felelős: polgármester 

Határidő: 30 nap 

Végrehajtásért felelős: Szervezési osztály 

Sólyomvári Béla: A rendelet tervezetet teszi fel szavazásra. 

Szavazás:  

A bizottság 4 igen szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi határozatot hozta:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

28/2015. (III.18.) határozata 

az ivóvíz szolgáltatásra, szennyvízelvezetésre, szennyvízkezelésre vonatkozó kérdésekről 

A Pénzügyi Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta az ivóvíz szolgáltatásra, 
szennyvízelvezetésre, szennyvízkezelésre vonatkozó kérdésekről szóló előterjesztést és javasolja az 
előterjesztés mellékletét képező rendelet tervezet első olvasatban történő megvitatását.  

3) A természeti értékek helyi védelméről szóló 5/2006. (05.25.) Ör. sz. rendelet módosításáról  

Dr. Csath Magdolna: Nem közvetlenül a napirendhez tartozik, de fontosnak tartja megemlíteni, hogy 
mit lehet tudni a Halastó körüli területről, tudja, hogy magánkézben van, de borzasztó szemetes. Úgy 
tűnik, mintha ott laknának, kirakott konténer házak vannak, a kérdése, hogy van-e ott joga ezeket 
valakinek kihelyezni, mennyire tartozik az önkormányzat hatáskörébe, hogy lakhatnak-e ott, a 
szemetet kik hordják oda. Drámaian nő a szemét mennyisége azon a területen.  
 
Szakadáti László: Javasolja, hogy a hivatal ezt vizsgálja ki, a bizottság hozzon erről határozatot. 
 
Sólyomvári Béla: További hozzászólás nem volt a vitát lezárta és a rendelet módosítást tette fel 
szavazásra.  

Szavazás:  

A bizottság 4 igen szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi határozatot hozta:  

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

29/2015. (III.18.) határozata 

a természeti értékek helyi védelméről szóló 5/2006.(05.25.) Ör. sz. rendelet módosításáról 

A Pénzügyi Ügyrendi és Stratégiai Bizottság: 

1 megtárgyalta a természeti értékek helyi védelméről szóló 5/2006.(05.25.) Ör. sz. rendelet 

módosításáról szóló előterjesztést, 

2 javasolja a módosító rendelet megalkotását.  

Felelős: polgármester 

Határidő: 2015. március 27. 

Végrehajtásért felelős: Szervezési osztály 
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Sólyomvári Béla: Szakadáti László a Halastó körüli konténerek és a szemetelés kivizsgálására 
vonatkozó javaslatát tette fel szavazásra.  

Szavazás:  

A bizottság 4 igen szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) javasolja, hogy a hivatal 
vizsgálja meg a Halastó környékét, és ellenőrizze, hogy megfelel-e az üzemeltetési szabályoknak, 
különös tekintettel arra, hogy hogyan oldják meg a szemétkérdést, illetve milyen konténerlakásokat 
telepítettek oda és milyen alapon. 

4) Biatorbágy Város Önkormányzata 2015. évi közbeszerzési tervéről és közbeszerzési 
szabályzatának módosításáról 

Lóth Gyula: Az anyag alapján mindegyik közbeszerzés zárt meghívásos. Az utak, burkolatok 93 millió 
forint esetében három évre összesen fordítanak ennyit? A hulladékgyűjtésre szánt 122 millió is 
összesen kettő évre vonatkozik? A Kbt. 122.§ (7) bekezdés a) pontja szerint 25 millió a felső határ, 
amit e pont alapján lehet közbeszereztetni, biztos jól lett megjelölve az eljárás kódja?  
 
dr. Szabó Ferenc: Az eredeti napirendet azzal egészíti ki, hogy a címe két témát érint, a szabályzat 
még nem készült el, viszont a jogszabály csak a tervre írja elő a március 31-ei határidőt, ezért kéri, 
hogy a bizottság csak a tervről tárgyaljon. Lóth Gyula által felvetett kérdésekkel kapcsolatban a 
költségvetés alapján jelölték meg ezeket az összegeket, melyek becsült összegek, az első összeg 
valóban három, a második pedig kettő évre oszlik el. A hivatkozott jogszabályhellyel kapcsolatos 
kérdésre a testületi ülésig pontos választ adnak. 
 
Sólyomvári Béla: Meg kell becsülni az összeget és az alapján lehet kiírni a közbeszerzést, ha alá 
becsülik, akkor van gond, ezért érdemes az elején magasabban megbecsülni.  
 
Szakadáti László: Ezek a korábbi tapasztalatok alapján becsült összegek. Lejár a hó eltakarítási 
szerződésük, a hulladékelszállítással kapcsolatos szerződésük, lejár az útburkolat, kátyúzási keretük, 
ezt három évre kell kiírni, 30 millió forint évente. A korábbi szolgáltatási árakat vették alapul.  
 
Sólyomvári Béla: További hozzászólás nem volt a vitát lezárta és a napirendi pontot a közbeszerzési 
tervre vonatkozóan tette fel szavazásra:  

Szavazás:  

A bizottság 4 igen szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi határozatot hozta:  

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

30/2015. (III.18.) határozata 

Biatorbágy Város Önkormányzata 2015. évi összesített közbeszerzési tervéről 

A Pénzügyi Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta Biatorbágy Város Önkormányzata 2015. évi 
összesített közbeszerzési tervéről szóló előerjesztést és az alábbiak szerint javasolja elfogadásra a 
határozati javaslatot: 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. megtárgyalta Biatorbágy Város Önkormányzata 2014. évi összesített közbeszerzési tervéről 
szóló előterjesztést, 

2. a 2015. évi összesített közbeszerzési tervét jóváhagyja. 

(A 2015. évi összesített közbeszerzési terv a határozat melléklete.) 

Felelős: polgármester 
Határidő: 2015. március 31. 
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Végrehajtásért felelős: Szervezési Osztály 

5) A közterületek használatáról szóló 9/2007. (05.03.) önkormányzati valamint a 
reklámhordozók elhelyezésének szabályairól szóló 10/2007. (05.03.) önkormányzati 
rendeletek felülvizsgálatáról 

(Koleszár Kázmér 15 óra 50 perckor megérkezik az ülésre) 

Lóth Gyula: A 29.§ (5) bekezdés rossz §-ra hivatkozik, azt kéri javítani, javasolja, hogy a 2. számú 
mellékletben lévő Hirdetési céllal elhelyezett gépjármű, utánfutó megjelölésből kerüljön ki a gépjármű 
szó.  

Farkas-Gáspár Mónika: A 2. számú mellékletben meghatározott Betonpumba vagy daru illetve 5 
tonna feletti bármely gép, felszerelés, berendezés, anyag vagy egyéb tárgyra meghatározott díjtétel 
alól mentesüljön kettő napig a magánszemély építtető.  

dr. Kovács András: A bizottság gondolja át, hogy ezt javasolja-e, vagy sem. Nem 5 tonnát 
meghaladó gépekről van szó, hanem 12 tonna felettieké. Bármilyen probléma felmerülhet a 
közterületen, amit aztán az önkormányzatnak kell kifizetni. A díj mértékét át lehet gondolni, lehet 
csökkenteni, de teljes mértékben megszüntetni nem gondolja, hogy célszerű lenne, mert ez alatt az 
idő alatt is akadályozza a közterület használatát.  

Tarjáni István: Egyetért a jegyző úrral, ő sem javasolja a betonpumpás kitételre vonatkozó 
mentesítést. 

Szakadáti László: A 4.§-ban felsorolt kötelezettségek alól, kérelemre, mentesüljön az a személy, aki 
az ott felsorolt feladatokat szociális vagy egészségügyi okok miatt nem tudja ellátni. Ez esetben a 
hivatal látná el ezeket a feladatokat a tulajdonos helyett. 

dr. Kovács András: Ez a szabály egy az egyben a régi rendeletükben is benne volt. Nem érkezett 
sok panasz, ha igen, akkor minden esetben próbált a hivatal segítséget nyújtani. Nem gondolja, hogy 
ezen könnyíteni kellene, vagy tovább mentesíteni a lakosokat ezek alól a feladatok alól. Lassan ott 
tartanak, hogy a Városgondnokság gyakorlatilag már a kerten belül is levághatja a füvet. Körülbelül 
négyezer ingatlanról van szó. Jelen pillanatban a Városgondnokságnak, azaz az önkormányzatnak 
nincs ilyen kapacitása. A 4.§ kifejezetten arról szól, hogy a lakosok is vegyék ki a részüket, legalább a 
saját ingatlanjuk közvetlen közelében lévő területek tisztántartásával. Hangsúlyozza, hogy nincs arra 
kapacitása az önkormányzatnak, ezen belül a Városgondnokságnak arra, hogy a településen minden 
ingatlan előtt a járdákat síkosság mentesítse, a füvet lenyírja, az átereszeket tisztán tartsa, 
valamennyit ehhez a lakosságnak is hozzá kell tennie. A Városgondnokság vezetője tudna abban 
pontosan nyilatkozni, milyen óriási területet kell évente lekaszálni, mekkora területet kell tisztán 
tartani, mennyi átereszt tartanak tisztán, ami valóban önkormányzati feladat, mert nem magáningatlan 
előtt van. Fontolják meg Szakadáti László alpolgármester úr javaslatát. 

Tarjáni István: Egyetért a jegyző úr által elmondottakkal, nem támogatja a módosító javaslatot. 

Sólyomvári Béla: A 4.§ (6) bekezdésben, zárójelben legyen megjelölve a nátrium klorid vegyjele.  

Sólyomvári Béla: További hozzászólás nem volt a vitát lezárta és Farkas-Gáspár Mónika módosító 
javaslatát tette fel szavazásra:  

Szavazás:  

A bizottság 3 igen 2 nem szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) támogatta azt a 
javaslatot, hogy a 2. számú mellékletben meghatározott Betonpumba vagy daru illetve 5 tonna feletti 
bármely gép, felszerelés, berendezés, anyag vagy egyéb tárgyra meghatározott díjtétel alól 
mentesüljön kettő napig a magánszemély építtető. 

Sólyomvári Béla: Szakadáti László módosító javaslatát tette fel szavazásra:  
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Szavazás:  

A bizottság 3 igen 1 nem szavazattal 1 tartózkodás mellett (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
támogatta azt a javaslatot, hogy a 4.§-ban felsorolt kötelezettségek alól, kérelemre, mentesüljön az a 
személy, aki az ott felsorolt feladatokat szociális vagy egészségügyi okok miatt nem tudja ellátni. Ez 
esetben a hivatal látná el ezeket a feladatokat a tulajdonos helyett. 

Sólyomvári Béla: Saját javaslatát tette fel szavazásra:  

Szavazás:  

A bizottság 2 igen 3 nem szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) nem támogatta azt a 
javaslatot, hogy a 4.§ (6) bekezdésben, zárójelben legyen megjelölve a nátrium klorid vegyjele. 

Sólyomvári Béla: Lóth Gyula módosító javaslatát tette fel szavazásra:  

Szavazás:  

A bizottság 3 igen 1 nem szavazattal 1 tartózkodás mellett (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
támogatta azt a javaslatot, hogy a 2. számú mellékletben lévő Hirdetési céllal elhelyezett gépjármű, 
utánfutó megjelölésből kerüljön ki a gépjármű szó.  

Sólyomvári Béla: A most elfogadott módosító javaslatokkal együtt tette fel szavazásra a rendelet 
tervezetet:  

Szavazás:  

A bizottság 5 igen szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi határozatot hozta:  

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

31/2015. (III.18.) határozata 

a közterületek használatáról szóló 9/2007. (05.03.) önkormányzati valamint a reklámhordozók 
elhelyezésének szabályairól szóló 10/2007. (05.03.) önkormányzati rendeletek felülvizsgálatáról 

A Pénzügyi Ügyrendi és Stratégiai Bizottság: 

1 megtárgyalta a közterületek használatáról szóló 9/2007. (05.03.) önkormányzati valamint a 

reklámhordozók elhelyezésének szabályairól szóló 10/2007. (05.03.) önkormányzati rendeletek 

felülvizsgálatáról szóló előterjesztést, 

2 javasolja az új rendelet tervezet alábbi módosításokkal kiegészített szövegének társadalmi 

vitára bocsátását. 

a. a 2. számú mellékletben meghatározott Betonpumba vagy daru illetve 5 tonna feletti 

bármely gép, felszerelés, berendezés, anyag vagy egyéb tárgyra meghatározott 

díjtétel alól mentesüljön kettő napig a magánszemély építtető, 

b. a 4.§-ban felsorolt kötelezettségek alól, kérelemre, mentesüljön az a személy, aki az 

ott felsorolt feladatokat szociális vagy egészségügyi okok miatt nem tudja ellátni. Ez 

esetben a hivatal látná el ezeket a feladatokat a tulajdonos helyett, 

c. a 2. számú mellékletben lévő Hirdetési céllal elhelyezett gépjármű, utánfutó 

megjelölésből kerüljön ki a gépjármű szó. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2015. április 30.  

Végrehajtásért felelős: Szervezési osztály 
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6) A bírsági ülnökök megválasztásáról  

Sólyomvári Béla: Zárt ülést rendelt el 16 óra 28 perckor. 

Sólyomvári Béla: 16 óra 30 perckor folytatják a nyílt ülést.  

7) A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság beszámolója 2014. évi munkájáról 

Sólyomvári Béla: Hozzászólás nem volt, feltette szavazásra a határozati javaslatot. 

Szavazás:  

A bizottság 5 igen szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi határozatot hozta:  

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

33/2015. (III.18.) határozata 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Ügyrendi és 
Stratégiai Bizottságának 2014. évi munkájáról szóló beszámolóról 

A Pénzügyi Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a Biatorbágy Város 
Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 2014. 
évi munkájáról szóló beszámolóról szóló előterjesztést és az alábbiak szerint javasolja 
elfogadásra a határozati javaslatot: 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. megtárgyalta a Pénzügyi Ügyrendi és Stratégiai Bizottság 2014. évi munkájáról 
szóló beszámolót, 

2. a beszámolót elfogadja. 
 
Felelős: Polgármester 

Határidő: 2015. március 31.  

Végrehajtásért felelős: Szervezési osztály 
 

8) Biatorbágy, 04/26, 04/27, 04/28, 04/29 és 04/30 hrsz.-ú ingatlanokkal kapcsolatos adásvételi 
előszerződésről 

Dr. Csath Magdolna: Ez be van tervezve az idei költségvetésbe? 

Czuczor Orsolya: Tartalmazza a költségvetés II/7. számú melléklete a felhalmozási kiadások között, 
konkrétan az oktatási célú telekvásárlás 105 millió összeggel. 

Sólyomvári Béla: További hozzászólás nem volt a vitát lezárta és feltette szavazásra a határozati 
javaslatot:  

Szavazás:  

A bizottság 5 igen szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi határozatot hozta:  

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

34/2015. (III.18.) határozata 

A Biatorbágy, 04/26, 04/27, 04/28, 04/29 és 04/30 hrsz.-ú ingatlanokkal kapcsolatos adásvételi 
előszerződésről 
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A Pénzügyi Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a Biatorbágy, 04/26, 04/27, 04/28, 04/29 és 
04/30 hrsz.-ú ingatlanokkal kapcsolatos adásvételi előszerződésről szóló előterjesztést és az alábbiak 
szerint javasolja elfogadásra a határozati javaslatot: 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. megtárgyalta a Biatorbágy, 04/26, 04/27, 04/28, 04/29 és 04/30 hrsz.-ú ingatlanokkal 
kapcsolatos adásvételi előszerződésről szóló előterjesztést, 

2. oktatási intézmény építése céljából meg kívánja vásárolni a magánszemélyek tulajdonában 
lévő Biatorbágy, 04/26,- 04/27, -04/28, -04/29, 04/30- hrsz-ú ingatlanokat, 

3.  a 04/26,- 04/27, -04/28, -04/29, 04/30- hrsz-ú ingatlanok megvásárlása érdekében 
előszerződést köt a terület tulajdonosaival, 

4.  az előszerződést jóváhagyja és aláírására felhatalmazza a polgármestert, 

5. a szükséges forrást 2015. évi költségvetésében biztosítja. 

Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
Végrehajtásért felelős: Szervezési Osztály 

9) A Biai és Torbágyi Katolikus Egyházak 2015. évi támogatási kérelmével összefüggő 
kérdésekről  

Tarjáni István: Az oktatási bizottság azt a javaslatot tette, hogy az eredetileg megszavazott összeget 
tartsák meg, annak ellenére, hogy kevesebb központi támogatást kaptak erre a feladatra. Viszont 
osszák meg a folyósítást úgy, hogy 50%-ot ebben az évben, 50%-ot a következő évben. Erre van 
lehetőség a kivitelezés során, ezt elfogadja az egyházközség is. Tájékoztatásul március 1-től Torbágyi 
Katolikus Plébánia a megnevezése mindkét katolikus közösségnek. 9 millió forint összegű támogatás 
javasol.  

Sólyomvári Béla: További hozzászólás nem volt a vitát lezárta és a Biai Katolikus Plébánia 
kérelmével kapcsolatban az oktatási bizottság javaslatát tette fel szavazásra. 

Szavazás:  

A bizottság 5 igen szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi határozatot hozta:  

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

35/2015. (III.18.) határozata 

A Biai Katolikus Plébánia támogatási kérelméről 

A Pénzügyi Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a Biai Katolikus Plébánia támogatási 
kérelméről szóló előterjesztést és az alábbiak szerint javasolja elfogadásra a határozati javaslatot: 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. a Biai Szent Anna plébániatemplom homlokzatának felújításának támogatásáról a felújítás 
költségvetése és a más forrásokból rendelkezésre álló anyagi erő ismeretében tud 
megalapozott döntést hozni. 

2. kéri a polgármester közbenjárását a hiányzó adatok beszerzése érdekében 

Felelős: Polgármester 
Határidő: 2015. március 23. 
Végrehajtásért felelős: Szervezési Osztály 

Sólyomvári Béla: A Torbágyi Katolikus Plébánia kérelmével kapcsolatban az oktatási bizottság 
javaslatát tette fel szavazásra. 
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Szavazás:  

A bizottság 5 igen szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi határozatot hozta:  

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

36/2015. (III.18.) határozata 

A Torbágyi Katolikus Plébánia támogatási kérelméről 

A Pénzügyi Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a Torbágyi Katolikus Plébánia támogatási 
kérelméről szóló előterjesztést és az alábbiak szerint javasolja elfogadásra a határozati javaslatot: 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. a Torbágyi Katolikus Plébánia kérelmére a képviselő-testület 160/2014. (XI.27.) számú 
határozatában megjelölt összeggel oly módon javasolja támogatni a templom oltárának 
restaurálását, hogy az önkormányzat a támogatás első részét 2015-ben, második részét 
2016-ban bocsátja rendelkezésre; 

2. javasolja felhatalmazni a polgármestert a támogatási szerződés aláírására, a jegyzőt az 
ellenjegyzésre. 

 
Felelős: polgármester 
Határidő: 2015. október 31. 
Végrehajtásért felelős: Szervezési Osztály 

10) A Magyar Szkander Szövetség kérelméről 

Varga László: Az oktatási és kulturális bizottság támogatta a kérelmet az előterjesztésben foglaltak 
szerint úgy, hogy a jövő héten a hétfői rendkívüli ülésükön tárgyalandó civil pályázatokra vonatkozó 
napirendnél ez a 300 ezer forint beszámításra kerül a Viadukt SE számára nyújtandó támogatásba, ez 
is szerepel a költségvetésben.  

Sólyomvári Béla: További hozzászólás nem volt a vitát lezárta és feltette szavazásra az oktatási 
bizottság javaslatát. 

Szavazás:  

A bizottság 5 igen szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi határozatot hozta:  

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

37/2015. (III.18.) határozata 

A Magyar Szkander Szövetség kérelméről 

A Pénzügyi Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a Magyar Szkander Szövetség kérelméről 
szóló előterjesztést és az alábbiak szerint javasolja elfogadásra a határozati javaslatot. 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. a verseny megrendezését 300 000 forinttal támogatja, mely összeget a Viadukt SE 2015. 
évi helyi civil szervezeti támogatásának részeként vesz figyelembe.  

Felelős: Polgármester 
Határidő: 2015. március 31. 
Végrehajtásért felelős: Szervezési Osztály 
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11) A Budakörnyéki Önkormányzati Társulás társulási megállapodásának módosításáról 

Dr. Csath Magdolna: Mi a hozzáadott értéke annak, hogy létezik ez a társulás. Mibe kerül ez 
Biatorbágynak, mi ennek a tervezett költségvetése a következő időszakra? Készül-e ennek keretében, 
erre a területre egy átfogó a városokra, falvakra valamilyen fejlesztési terv, amely alapja lehet a 2014-
20 időszakos Európai Uniós támogatásból való esetleges pályázásnak és pénzhez jutásnak? 

Tarjáni István: A döntés azért van most a testület előtt, hogyha megváltozik a társulás szervezete, 
akkor arról minden egyes testületnek döntenie kell. Most egy új bizottságot hoztak létre, ez turisztikai- 
és kulturális ügyekkel foglalkozik. Ezt minden testületnek el kell fogadnia. Lakosonként 250 forint, 
összesen 3 millió 175 ezer forint. Most tárgyalások folynak az önkormányzati társulás keretében 
működtetett közterület felügyeleti szolgálatba való belépésről. Ezt fogják tudni használni, ez egy 
pozitív hozadéka annak, hogy a társulás tagjai, más közös feladatellátásban nem vesznek részt. 
Többek között van benne egyébként szociális ellátás is, de ebbe nem tagok. Az orvosi ügyeleti ellátást 
egy másik társulás keretében látják el. A pályázatokkal kapcsolatban, épp az elmúlt ülésen volt egy a 
pest megyei közgyűlési elnök és egy ottani szakember által tartott előadás, amelynek az anyagát, ha 
megkapják, eljuttatnak minden érdekelthez. Van egy konkrét pályázat, amely a társulás idézőjelben a 
kezelésében van, ez az intermodális központok fejlesztése Pest megyében, lehet, hogy nem pont 
Pest megyében, de mindenesetre Biatorbágy, mint intermodális központ ebben a pályázatban 
szerepel, illetve szerepelt még Herceghalom vasúti megálló, illetve a Tópart vasúti megálló, ebből a 
hármas csomagból Biatorbágy az egyetlen, amelyik életképes, és továbbra is benne marad. Ez az, 
ami miatt szerinte szintén van perspektíva abban, hogy itt ebben a társulásban részt vegyenek, illetve 
minden olyan önkormányzati társulás, amelyben részt vesznek potenciális lehetőséget ad arra, hogy 
közösen végezzenek fejlesztést akár önerőből, akár pályázati támogatással. Hasznos társulásnak 
tartja, igyekszik minden ülésén ott is lenni.  

Sólyomvári Béla: További hozzászólás nem volt a vitát lezárta és a határozati javaslatot tette fel 
szavazásra:  

Szavazás:  

A bizottság 5 igen szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi határozatot hozta:  

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

38/2015. (III.18.) határozata 

a Budakörnyéki Önkormányzati Társulás társulási megállapodásának módosításáról 

A Pénzügyi Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a Budakörnyéki Önkormányzati Társulás 
társulási megállapodásának módosításáról szóló előterjesztést és az alábbiak szerint javasolja a 
határozati javaslat elfogadását: 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. megtárgyalta a Budakörnyéki Önkormányzati Társulás társulási megállapodásának 
módosítását és azt az előterjesztésnek megfelelően jóváhagyja, 

2. felhatalmazza a polgármestert a Budakörnyéki Önkormányzati Társulás társulási 
megállapodás 3. számú módosításának aláírására. 

 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
Végrehajtásért felelős: Szervezési Osztály 

12) Egyebek 

Farkas-Gáspár Mónika: Jegyző úrtól kérdezi, van-e valamilyen változás az Egészségház 
Alapítvánnyal kapcsolatosan, jogi forma változás?  
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dr. Kovács András: Jelen pillanatban az alapítvány működését vizsgálja az ügyészség, és az 
alapítványnak a közhasznúságát fogja megszüntetni június 1-ével. Más jellegű változásról most nem 
tud beszámolni. Jelenleg azt is vizsgálják, hogy az alapítvány működőképes-e, ha pedig nem az, 
akkor hogyan tudna megszűnni. 

 

 

További javaslat, hozzászólás nem volt, a bizottság elnöke 16 óra 46 perckor az ülést berekesztette. 

kmf. 

 

 

 Sólyomvári Béla Farkas-Gáspár Mónika 
 bizottsági elnök bizottsági tag 


